
Referat fra generalforsamling i Økoland Mørkøv d. 24/3 hos Bjarne Voss. 
 
Referent: Bente Kjær Olsen 
Ordstyrer: Bjarne Voss 
 
Ad 1) Formandens beretning. 
Naturerstatningsprojektet med den tidvis våde eng er næsten afsluttet. 
Der mangler afklaring omkring den spildevandsledning der løber gennem arealet. 
Selve projektet har varet meget længere end oprindelig planlagt. Der har været en del 
ændringer i forhold til det oprindelige projekt. Bla. Er der gravet meget dybere end det var 
planlagt på en stor del af arealet, der omfatter godt og vel 6000 m2. Der er fjernet ca 6000 
m3 muld og rådjord. Den opgravede jord er placeret i fårefolden. Jordbunken fræses og 
der tænkes udsået en blanding af hjemmehørende blomsterplanter på den. 
I den udgravede eng udsår vejdirektoratet frø af hjemmehørende engplanter. 
Vi håber, at vandet på engen forvinder i løbet af foråret, så det bliver en eng og ikke en sø. 
 
Ad. 2 Kassereren. 
Der var 56 medlemmer i 2024. Der indkom en del ekstra penge fra div. Donorer i 2024. 
 
Ad. 3. Kontingentfastsættelse. 
Kontingentet hæves til 150 kr. Startende ved årsskiftet 25/26. 
 
Ad. 4 Indkomne forslag. 
Der er forslag om tiltag der kan skaffe flere medlemmer.  
Mulige løsninger: Opsætte holder til informationsfoldere flere steder, med beskrivelse af 
foreningens arbejde m.v. Bruge infoskærmene i Brugsen og i hallen til at gøre Økoland 
mere kendt. Foreningen har en side i dette års udgave af foreningsfolderen der bla. har 
været på kræmmermarkedet. Infotavler skal gøres færdige og sættes op ved indgangene. 
Der bliver arbejdsdag d. 26/4. Der skal arbejdes på at få renoveret portalen ved 
Holbækvej. Evt. sætte flere bænke op og renovere allerede eksisterende. 
 
Ad. 4 Valg til bestyrelsen 
Ditte Nebelong og Lars Andersen blev genvalgt 
 
Ad.5 Valg af suppleanter til bestyrelsen. 
Bente Kjær Olsen og Jørgen Olsen blev valgt 
 
Ad. 6 Valg af revisor 
Susanne Bruus blev valgt. 
 
Ad. 7  
Lars Andersen udtrykte bekymring i forhold til den nygravede eng – hvis der bliver 
stillestående vand om det vil give lugtgener.  
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